

# 沙田 302 管理有限公司

## S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下  
電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號：ST302/NTT/068/22/LC

致：碧濤花園第一期各業戶：  
敬啟者：

### 通告

#### 有關：派發額外垃圾袋安排

由於現時本港新冠肺炎的疫情非常嚴峻，出現大量確診者及緊密接觸人士，本苑亦有個別單位住戶受影響，須在家隔離。為減低病毒傳播風險，本處謹作出特別安排向各單位派發額外垃圾袋：

1. 由下星期二（3月8日）起，業戶可到平台大堂領取及簽收一份垃圾膠袋以作備用。每個單位限取一份。
2. 各業戶包裹垃圾時，必須將垃圾袋繫穩，避免垃圾暴露及洩漏。因現時疫情嚴重，本處建議每包垃圾可使用2個垃圾袋包裹好，以減少病毒傳播風險。

本處現再次提醒各住戶，必須提高個人衛生防護意識，時刻保持清潔，配戴口罩，防止病毒傳播。如有查詢，請即致電 2646 1859 與本處職員聯絡。

碧濤花園第一期管理處  
2022年3月5日

Date: 5<sup>th</sup> March 2022

To: Owner(s)/ Residents of Pictorial Garden Phase 1

### NOTICE

#### RE: Extra Garbage Bags for Households

Due to the current serious COVID-19 epidemic in Hong Kong, there have been a large number of confirmed cases and close contacts. Some individual households were affected and have to isolate at home. To reduce the risk of virus transmission, we would like to make special arrangements to distribute extra garbage bags to all units:

1. From next Tuesday (8<sup>th</sup> March 2022), owners can pick up and sign for plastic garbage bag at the platform lobby for spare used. Limit one pack per unit.
2. When wrapping garbage, all households must tie the garbage bag firmly to avoid exposure and leakage of garbage. Due to the current serious epidemic situation, we recommend that each package of garbage can be wrapped in 2 garbage bags to reduce the risk of virus transmission.

We now remind all residents that they must raise their awareness of personal hygiene protection, keep clean at all times, and wear masks to prevent the spread of the virus. Should you have any queries, please call our office at 2646 1859.



Management Office of  
Pictorial Garden Phase 1